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§ 18 
Ny idrottsplats - Bällsta IP, Riksby 1:3. Reviderat 
utredningsbeslut  
Gemensamt ärende med idrottsfövaltningen 
FSK 2020/663 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att 
utreda förutsättningarna för projekt ny idrottsplats Bällsta 
IP, som underlag för ett kommande inriktningsbeslut till en 
reviderad utredningsutgift upp till 12 mnkr. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S) och Clara Lindblom m.fl. 
(V) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 

  
Vi konstaterar att Bromma flygplats ännu en gång hindrar 
bostads- och stadsutveckling i staden – denna gång genom att 
multisporthallen och ishallen som planerades på Bällsta IP 
skulle störa inflygningsvinkeln mot flygplatsen och därför 
måste utgå från planeringen. 
  
Vi vill dock understryka att behovet av dessa två hallar 
fortsatt är mycket stort och vikten av att berörda nämnder 
prioriterar dessa i samband med anvisning av mark i 
kommande stadsutvecklingsprojekt i närtid. 

 
Handlingar i ärendet 
 FSK 2020/663-1 (Signerad) Ny idrottsplats - Bällsta IP, 

Riksby 1:3. Reviderat utredningsbeslut 
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